
P R  TO KÓ Ł  Nr V/2019 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 26 lutego 2019 r. 

V/2019 Sesja Rady Gminy Świdwin odbyła się  w Sali posiedzeń  Urzędu Miasta i Urzędu Gminy 
Swidwin. 

Godzina rozpocz ęcia - 12.00 
Godzina zakończenia - 14.25 

Stan radnych.....................................15 
Obecnych na sesji 	 13 

Lista obecno ści stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protoko łu. 

Ad.!. OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym o 
godz. 12.00 otwarcia V/2019 Sesji Rady Gminy Swidwin dokona ła Przewodnicz ąca Rady - 

Pani Anna Olejniczak. 
Przewodnicząca Rady Gminy Swidwin powitała radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

- Pana Kazimierza Lechockiego - Wójta Gminy Świdwin 
- Panią  Halinę  Czajkowską  - Sekretarz Gminy Swidwin 
- Panią  Renatę  Kamińską  - Skarbnik Gminy Swidwin 
- Pana Sebastiana Basiejko - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie; Kierownika Ref. O światy, 

Kultury, Sportu i Zdrowia UG Swidwin 
- Pana Rafała Terleckiego - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie; Prezesa Gminnego Zak ładu 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Swidwinie 
- Pana Jacka Czyżewskiego - Zastępcę  Komendanta Powiatowego Policji w Swidwinie 
- Panią  Sylwię  Żmuda-Kowalczyk - Kierownik Srodowiskowego Domu Samopomocy w 

Klępczewie 
- Panią  Martę  Jalowską  - Dyrektor Publicznej Szko ły Podstawowej w Bierzwnicy 
- Panią  Annę  Pietrykę  - Kierownik Ref. Rolnego, Ochrony Srod. i Gosp. Komunalnej UG 

Swidwin 
- Pana Bart łomieja Szewczaka - Komendanta Stra ży Gminnej UG Swidwin 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak sołtysom, którzy zostali wybrani po raz kolejny 
pogratulowała wyboru na kolejną  kadencj ę, a tym którzy po raz pierwszy będą  sprawować  
funkcj ę  sołtysa życzyła powodzenia i rado ści z wykonywanych obowi ązków. 

Na podstawie listy obecno ści Przewodnicząca Rady stwierdzi ła prawomocno ść  obrad. 

Nieobecni radni: Tomasz Makowski, Piotr Sieradzki. 
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Ad. 2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokó ł  z sesji 
Nr IV/2019 z dnia 11.02.2019 r. wyłożony był  do wglądu w Biurze Rady i do momentu 
rozpoczęcia sesji nie wp łynęły żadne uwagi do protoko łu. 
Radni w głosowaniu jawnym przyj ęli protokó ł  jednogłośnie, stosunkiem głosów „za" - 13. 

Ad. 3. PRZYJĘCIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek obrad podany był  w 
zaproszeniach na Sesj ę . Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanego porządku obrad. Wobec 
braku uwag Przewodnicz ąca stwierdzi ła, że porządek obrad jest porządkiem obowiązującym. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji. 
3. Przyj ęcie wniosków do porządku obrad. 
4. Gospodarowanie mieniem komunalnym na terenie Gminy. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Czas dla samorządów. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Informacje Przewodniczących Komisji i Przewodniczącego Rady o pracach mi ędzy sesjami. 
9. Sprawozdanie Wita z prac w okresie mi ędzy sesjami. 
10. Podjęcie uchwał : 

1) uchwała zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki op łaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Swidwin 

2) uchwała zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie Regulaminu utrzymania czysto ści i porządku na 
terenie Gminy Swidwin 

3) uchwała w sprawie szczegó łowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od w łaścicieli nieruchomo ści i zagospodarowania tych 
odpadów 

4) uchwała zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie przyj ęcia Programu usuwania barszczu 
Sosnowskiego z terenu Gminy Swidwin na lata 2018-2023 

5) uchwała w sprawie zmiany uchwały nr III/25/2018 Rady Gminy Swidwin z dnia 28 
grudnia 2018 r. w sprawie podwy ższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 
wsparcia w ramach wieloletniego rz ądowego programu „Posi łek w szkole i w domu" na 
lata 2019-2023 

6) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Wójta Gminy Swidwin 
7) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Sołtysa So łectwa Berkanowo 
8) uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2019 
9) uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. M.B. Wspomo żenia Wiernych 
w Rusinowie 

10)uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Sw. AP. Piotra i Paw ła w 
Lekowie 

11)uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie. 
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Ad. 4. GOSPODAROWANIE MIENIEM KOMUNALNYM NA TERENIE GMINY 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła o zabranie g łosu Panią  Annę  Pietrykę  
Kierownik Referatu Rolnego, Ochrony Srodowiska i Gospodarki Komunalnej UG Swidwin. 

Pani Anna Pietryka przedstawi ła informacj ę  o stanie mienia komunalnego Gminy Świdwin za 
rok 2018 (załącznik nr 2). 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, czy w Kluczkowie zosta ła sprzedana 
jakaś  działka budowlana? 

Pani Anna Pietryka odpowiedziała, że do tej pory jeszcze nie sprzedano żadnej działki, ale na 
dniach będzie ogłoszony przetarg. Trzeba by ło od nowa rozpocz ąć  procedurę  z uwagi na to, że 
operaty szacunkowe straci ły swoj ą  wartość , trzeba by ło po raz kolejny je wycenić , uaktualnić  
ceny. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, czy zmieni ło się  co ś  w wycenie? 

Pani Anna Pietryka odpowiedziała, że były zmiany. Niektóre wyceny wzros ły, a niektóre 
staniały. Są  to niewielkie różnice od 500 do 800 É. Robi ł  to rzeczoznawca maj ątkowy na 
podstawie innych sprzedaży w obrębie Gminy Swidwin i działek sąsiednich, które zostały 
zagospodarowane. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zwróciła się  do Wita, by zastanowi ł  się  nad 
zmianą  formy uchwały o sprzedaży tych nieruchomo ści poprzez pozostawienie drogi w maj ątku 
gminnym. Jak widać  gmina ponosi kolejne koszty wycen, a dzia łki z tego powodu, że są  z 
udziałem w drodze nie znajduj ą  nabywcy. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała o sprawę  przejmowania nieruchomo ści, 
czy działki, które uj ęte są  w uchwale podejmowanej w grudniu 2018 r. są  już  poprzejmowane i 
na jakim to jest etapie? 

Pani Anna Pietryka odpowiedziała, że procedura jest skomplikowana, bo dzia łek jest dużo. 
Wymagaj ą  one przede wszystkim ze strony KOWR lustracji i wycen, i na pewno b ędzie to długi 
etap. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, jaki jest koszt ponownej wyceny 
działek w Kluczkowie? 

Pani Anna Pietryka odpowiedziała, że wynosi on ok. 2 tys. A. 

Ad. 5. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Pani Bożena Wieczorek poinformowała, że mieszkańcy Cieszyna zwrócili si ę  z pro śbą, by 
uruchomić  równiarkę  na drodze prowadz ącej z Cieszyna do Klępezewa przez las, która jest 
bardzo dziurawa. Radna powiedzia ła, że słyszała, iż  gmina dysponuje tłuczniem. W związku z 
tym poprosi ła o niego na drog ę  w Klępczewie prowadzącej do lasu. Następnie poinformowała, 
że mieszkanka Cieszyna mieszkaj ąca na wjeździe do miejscowo ści prosi o dostawienie lampy. 
Jej dom znajduje si ę  przy samej drodze i jest bardzo niewidoczny. 
Mieszkańcy Cieszyna pytaj ą  się, co dalej z walącą  się  oborą, która stwarza zagro żenie dla 
wszystkich. 
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Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak odczytała interpelacj ę  dotyczącą  sprawy 
zwolnienia Kierownika GOPS (załącznik nr 3). Poinformowa ła, że interpelacja zostanie 
przekazana Wójtowi po sesji. 

Pan Jan Kulikowski poinformował , że w sobotę  miało odbyć  się  szkolenie w temacie 
podstawowe zadania i obowi ązki radnego, które si ę  nie odbyło. Natomiast radni otrzymali 
materiały szkoleniowe, z którymi radny zapozna ł  się . Stwierdzi ł , że w materiałach poruszone są  
takie ważne kwestie jak w ładza komunikatywna i przejrzysta oraz przewidywalna. Nast ępnie 
radny powiedzia ł : „Władza budzi zaufanie wtedy, kiedy nie ma nic do ukrycia. Co najmniej tak 
samo ważne jest, aby władza szeroko, wyczerpuj ąco informowała o swojej działalności. Dalej 
czytamy - być  silnym radnym i dobrze wspó łpracować  z Panem Wójtem, to jest podstawa. 
Dobra wspó łpraca między nimi jest kluczowa dla funkcjonowania samorz ądu. Wójt rządzi 
gminą. A rada jest miejscem, w której ścieraj ą  się  poglądy i rozwiązania, w której odbywa si ę  
debata. Rada jest cia łem doradczym i monitoruj ącym, czy zmiany id ą  w dobrym kierunku. A w 
jakim kierunku idą? Na to pytanie każdy z radnych musi sam odpowiedzie ć, sam we własnym 
sumieniu. Rada na bie żąco akceptuje w imieniu mieszkańców działania wójta, a to doprowadza 
do sytuacji, w której mieszkańcy nie maj ą  poczucia realnego wp ływu na działanie władz 
samorządowych." Radny powiedział , że przytoczył  tych kilka kwestii poruszonych w materiale 
szkoleniowym jako wstęp do tematu, który odbi ł  się  szerokim echem w gminie, czyli zwolnienia 
Kierownik GOPS. Decyzja ta budzi kontrowersje i obawy dla tych najbardziej potrzebuj ących 
pomocy a także budzi obawy stowarzyszeń, którym Pani B.Felska pomaga ła ściągaj ąc środki 
zewnętrzne. Maj ąc to wszystko na uwadze radny poprosi ł  Wita o zaj ęcie stanowiska w tej 
kwestii, by rozwiać  wątpliwości, bo pomoc spo łeczna w gminie to ważna dziedzina życia. 

Pan Ryszard Pawlonka zapytał, kiedy będzie postawiona lampa na kolonii w Łąkowie oraz 
poinformował , że na świetlicy w Łąkowie po remoncie wykonanym przez Firm ę  Pana Kuźnika 
cieknie woda z dachu. Radny poprosi ł  o naprawę  uszkodzeń . 

Pan Krzysztof Kaszuba nie chcąc wchodzić  w kompetencje Wójta odno śnie doboru 
pracowników, odniós ł  się  do sprawy zwolnienia Kierownik GOPS. Powiedzia ł , że radni nigdy 
nie usłyszeli od Wójta zarzutu, że pani Kierownik źle pracowała. Natomiast od wielu lat robi ła 
bardzo dużo, pozyskuj ąc dla gminy środki z zewnątrz. Wydawała się  dobrym pracownikiem, 
dlatego jest zdziwiony z takiego obrotu sprawy. Radny poprosi ł  Wójta o przeanalizowanie 
zaistniałej sytuacji. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła służby porządkowe tj. Policj ę  i straż  
gminną  o zwrócenie uwagi i znalezienie sposobu na wytropienie tych, którzy w lasach i przy 
drogach zostawiaj ą  opony i opakowania po środkach ochrony ro ślin. Na terenie gminy takich 
miejsc jest coraz wi ęcej. 

Pan Krzysztof Kaszuba poprosił  służby porządkowe, by zwróci ły szczególną  uwagę  na osoby 
podpalaj ące trawy. Zdaniem radnego dobrym środkiem zapobiegawczym by łoby wysłanie do 
szkół  strażnika gminnego lub strażaka, by przeprowadzili pogadank ę, czym takie zachowanie 
grozi. 

Ad. 6. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Pan Otto Leske, Soltys solectwa Krosino pogratulował  nowo wybranym so łtysom. Następnie 
poinformował , że w Krosinie przy drodze stoi stara kot łownia z dużym kominem, która zaczyna 
się  walić . Druga kotłownia, która nie posiada okien i pó ł  dachu znajduje się  między blokami i 
teraz s łuży jako śmietnik. Sołtys podziękował  tek władzom gminy za remont świetlicy w 
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Krosinie, która sta ła się  Klubem Seniora. Odbywaj ą  się  tam już  trzecie zaj ęcia i jest wiele 
chętnych. So łtys zapraszał  wszystkich chętnych do uczestnictwa w zaj ęciach. 

Pan Tadeusz Wilk, So łtys so łectwa Beitno powiedział , że chciałby otrzymać  pracownika 
interwencyjnego ponieważ, w dwóch gospodarstwach znowu pojawi ła się  woda w piwnicach, 
więc należałoby przekop poszerzy ć  lub pogłębić . Następnie poprosi ł  o wyrównanie dwóch dróg 
gruntowych we wsi Be łtno, gdy gmina uruchomi już  równiarkę . 

Pan Franciszek Święch, So łtys so łectwa Świdwinek zapytał  Wójta, czy droga w Świdwinku 
jest uj ęta w programie realizacji dróg gminnych i powiatowych? So łtys chciałby uzyskać  tę  
informacj ę  na pi śmie. Następnie sołtys poprosił  także o pracownika do pomocy przy 
oczyszczaniu drogi, która zobowi ązał  się  oczyszczać  jeden z mieszkańców. 

Pani Honorata G łuchowska, So łtys so łectwa Rusinowo poinformowała o ogólnopolskim 
projekcie pn. „Serce od serca", do którego przyst ąpiło sołectwo Rusinowo. Projekt polega na 
szyciu poduszek w kszta łcie serca dla pacjentów po mastektomii. So łtys zaprosi ła chętnych do 
włączenia się  do projektu. 

PRZERWA  12.45 - 13.00 

Ad. 7. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na zapytanie Pani Bo żeny Wieczorek powiedzia ł , 
że wiele gminnych dróg gruntowych wymaga poprawy szczególnie po okresie zimowym. Wójt 
poprosi ł  sołtysów o informacje, gdzie nale żałoby skierować  pomoc. Dodał , że w dniu 
dzisiejszym objeżdżał  gruntowe drogi gminne i w niektórych miejscach jest jeszcze za wcze śnie 
by wysłać  równiarkę . Wójt powiedział , że gdy utrzyma si ę  pogoda to będzie można zacząć  
prace. Kolejno ść  zostanie ustalona po objeździe dróg przez Komisj ę  Rolnictwa. 
Odnośnie tłucznia to gmina nie dysponuje nim, tylko go kupuje i w miejscach gdzie jest taka 
konieczność  jest stosowany. 
Odnośnie lampy w miejscowo ści Cieszyno to trzy tygodnie temu mia ła miejsce lustracja z 
zakładu energetycznego i wszystkie miejsca, które by ły zgłoszone zosta ły odwiedzone. Obecnie 
gmina czeka na wycen ę . Natomiast tam gdzie trzeba postawi ć  nowe lampy, gdzie musi być  
projekt i nie jest to przy drodze gminnej zak ład energetyczny informuje, że proces projektowania 
może trwać  od chwili podpisania umowy do realizacji a ż  14 miesięcy. 
Jeżeli chodzi o budynek obory w Cieszynie to okazuje si ę , że właściciel obory jest nieuchwytny, 
nie ma stałego miejsca zamieszkania. Nadzór budowlany wykorzysta ł  wszystkie możliwości 
dopuszczone prawem budowlanym, łącznie z nakładaniem kar i grzywien, jednak brak sta łego 
miejsca zamieszkania uniemo żliwia ich wyegzekwowanie. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na interpelacj ę  Pani Anny Olejniczak powiedzia ł , 
że udzieli odpowiedzi na pi śmie. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odnosząc się  do wypowiedzi Pana Jana Kulikowskiego 
stwierdzi ł , że szkoda iż  nie odbyło się  szkolenie radnych, natomiast sedno sprawy o której mówi ł  
zawarte będzie w odpowiedzi udzielonej Przewodnicz ącej Rady. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na zapytanie Pana Ryszarda Pawlonki 
powiedział , że do świetlicy w Łąkowie podjedzie pracownik referatu o światy i oceni jak to 
wygląda. Natomiast co do lampy, to jest taka sama sytuacja jak w przypadku Pani Bo żeny 
Wieczorek. 
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Wójt Pan Kazimierz Lechocki odnosząc się  do propozycji radnego Krzysztofa Kaszuby 
dotyczącej przeprowadzenia kampanii informacyjnej w szko łach uznał  ją  za dobry pomys ł . 

Odnosząc się  do wypowiedzi so łtysa Pana Otto Leske Wójt stwierdzi ł , że obiekty o których 
mówił  należą  do prywatnych osób, ale w najbli ższych dniach zostaną  wysłane z gminy pisma 
zobowiązuj ące właścicieli do uprzątnięcia terenu i zadbania o ich stan. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na pro śbę  sołtysa Pana Tadeusza Wilka 
dotyczącą  pracowników interwencyjnych powiedzia ł , że gmina nie posiada w nadmiarze takich 
pracowników. Grupę  tę  stanowią  część  świetlicowych oraz panowie z grupy remontowej. W 
doraźnych sytuacjach, gdy zajdzie potrzeba to ekipa nie b ędzie robić  polbruków, a zostanie 
skierowana do innych prac. Jednak s ą  to wyjątkowe sytuacje, ponieważ  ekipa ta ma inne zadania 
i zostali pod innym kątem zatrudnieni. Być  może trzeba posi łkować  się  skazanymi, którzy 
odrabiaj ą  swoje kary. Wójt poprosi ł  sołtysa do siebie na rozmowę . 
Wójt Pan Kazimierz Lechocki odnosząc się  do wypowiedzi so łtysa Franciszka Swi ęcha, 
powiedział , że są  priorytety do realizacji, natomiast nie ma wp ływu na to czy z programu gmina 
dostanie pieni ądze, czy nie. W zesz łym roku gmina pisa ła projekt na drogę  w Bierzwnicy, który 
będzie ponawiany. Gmina nie otrzyma ła dofinansowania bez wyt łumaczenia dlaczego tak si ę  
stało, dlatego wniosek b ędzie składany ponownie. Wójt zaprosi ł  sołtysa do rozmów. Odno śnie 
mieszkańca, który zobowiązał  się  do wycinki drzew, on potrzebuje osoby, która pomog łaby mu 
w odrzucaniu gałęzi, które zostaną . Możliwe, że pomocne byłyby tu osoby, które maj ą  odrabiać  
godziny, natomiast nie chciałby przeznaczać  brygady od poibruków do innych prac, bo gmina 
zalega z poibrukami. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak w związku z udzieloną  przez Wita odpowiedzi ą  
sołtysowi ze Swidwinka stwierdzi ła, iż  Wójt powiedzia ł , że wniosek na drog ę  w Swidwinku nie 
jest złożony. W związku z tym poprosiła o wyjaśnienie, czy pisma które Wójt kieruje do 
radnych, to nie do końca trzeba bra ć  poważnie? Ponieważ  w odpowiedzi na pismo 
Przewodniczącej, Wójt odpowiedzia ł : „w odpowiedzi na Pani wniosek dotycz ący wprowadzenia 
zadań  do budżetu gminy Swidwin na rok 2019 informuj ę , że remont drogi gruntowej w 
miejscowości Swidwinek nr dzia łki 231/4 planowana jest do realizacji w ramach rz ądowego 
programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej". Przewodnicz ąca powiedziała, 
że była przekonana, że droga planowana jest na 2019 r., skoro jest to odpowiedz' na wniosek do 
budżetu na 2019 r. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki powiedział , że Przewodnicząca zarzuci ła mu na zebraniu 
sołeckim, że j ą  oszukał . Wójt stwierdzi ł, ze nie oszukał  nikogo, bo nie napisał , że będzie to 
realizowane w 2019 r. Jest to wniosek do bud żetu, ale żeby budżet „zmontować" muszą  być  
środki, więc odpisał , że po te środki gmina będzie sięgać  z rządowego programu. Natomiast 
zadeklarował  na zebraniu so łeckim w obecno ści mieszkańców, że gmina może ułatwić  życie na 
dzień  dzisiejszy wysypuj ąc tłuczeń, gruz by można było bezpiecznie dojechać  do swoich posesji. 
Wójt wspominał , że na terenie Gminy Swidwin jest 247 ha dróg gminnych i gmina nie jest w 
stanie wszędzie wysypać  gruz, po łożyć  płyty jumbo, czy poibruk, bo na to trzeba kilka 
budżetów. 
Wójt stwierdzi ł , że nie oszukał  Pani Przewodnicz ącej. Powiedział , że Przewodnicząca doskonale 
wie, ile jest zaplanowane w bud żecie, bo budżet był  głosowany przez rad ę . Wójt dodał , że przez 
drogi które są  próbuje się  ułatwić  życie, natomiast nie mo żna wszystkich dróg zrobić  na raz. 
Stwierdzi ł , że na zebraniu so łeckim powiedział, w jakiej kolejno ści gmina będzie występować . 
W pierwszej kolejno ści gmina wystąpi z wnioskiem na drogę  w Bierzwnicy, bo jest projekt i ju ż  
raz gminy występowała o nią. W drugiej kolejno ści jest Rogalino, a w trzeciej kolejno ści jest 
Świdwinek, czwarty wniosek to b ędzie na drogę  Cieszeniewo-Kluczkowo. Wójt nie wie kiedy 
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będzie ogłoszony termin sk ładania wniosków i czy gmina dostanie dofinansowanie, czy nie. To 
jest kolejno ść , którą  proponuje. Natomiast na chwil ę  obecną, by móc dojechać  do swoich posesji 
proponuje utwardzenie cho ćby gruzem. Propozycja ze strony so łtysa by ła inna, dlatego Wójt 
zaprosił  go do siebie na rozmowę . 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak powiedziała, ze podtrzymuje zdanie, że pismem 
z grudnia sprzed sesji, na której g łosowany był  budżet na 2019 r. została wprowadzona w b łąd. 
Wobec tego stwierdzi ła, że należałoby się  zastanowić  nad uszczegó łowieniem projektów 
budżetu jeżeli z głosowanych przez radnych budżetów nie wynika i trzeba si ę  domyślać, co jest 
w projekcie budżetu, a czego nie ma. 

Ad. 8. INFORMACJE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI I PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY O PRACACH MIĘDZY SESJAMI 

Pan Robert Rozmus - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki 
Radnych poinformował , że Komisja w okresie mi ędzysesyjnym spotkała się  dwukrotnie. Na 
pierwszym spotkaniu omawiane by ły projekty uchwał  na dzisiejszą  sesj ę . Na drugim 
posiedzeniu Komisja wyrazi ła swoj ą  opinię  na temat przyznania celowej dotacji na Parafi ę  
Rzymskokatolicką  w Rusinowie i w Lekowie. Obydwa wnioski zosta ły zaopiniowane 
pozytywnie przez Komisj ę  Oświaty. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że w okresie mi ędzysesyjnym 
Rada obradowała na wspólnym posiedzeniu. Podczas posiedzenia omówione zosta ły projekty 
uchwał  na dzisiejszą  Sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 
Przewodnicząca poinformowa ła, że przed Sesj ą  otrzymała od Kierownika Referatu O światy do 
przedstawienia pismo Prezesa Zwi ązku Nauczycielstwa Polskiego, które nast ępnie odczytała 
(załącznik nr 4). 

Ad. 9. SPRAWOZDANIE WÓJTA Z PRAC W OKRESIE MI ĘDZY SESJAMI 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki przedstawi ł  informacj ę  z działalności w okresie między sesjami: 

Zadania realizowane na stanowisku ds. inwestycji i zamówie ń  publicznych w bieżącym 
okresie: 

- wyłoniono dostawcę  materiałów budowlanych do budowy chodników na terenie Gminy 
Swidwin - firma „Drokon Kazimierz Jasik" - cennik dost ępny w pok. 62 

- trwaj ą  prace remontowe maj ące na celu utworzenie żłobków w Kluczkowie i Oparznie, 
projekt realizowany przez TPD w Koszalinie w partnerstwie z Gmin ą  Swidwin 

- przygotowywana jest dokumentacja przetargowa dotycz ąca rewitalizacji oraz 
termomodernizacji szko ły podstawowej w Oparznie oraz z tytu łu rewitalizacji na remont, 
rozbudowę  świetlic w Starym Przybys ławiu, Bełtnie i w Ząbrowie wraz z odcinkiem 
drogi gminnej 

- została przeprowadzona lustracja miejsc wskazanych do do świetlenia 
- straż  gminna nadzorowała remont w świetlicy wiejskiej w Kluczkowie, wycink ę  

zakrzaczeń  przy drodze gminnej w miejscowo ści Gola Górna 
- rozpoczęto prace związane z utwardzeniem terenu przez po łożenie kostki brukowej przy 

Gminnym Zakładzie Gospodarki Komunalnej 
- w niedługim czasie rozpocznie si ę  akcja czyste pobocze jak równie ż  czyste tereny 

gminne (będą  to działania na terenach przylegaj ących do dróg gminnych) 
- gmina oczekuje na wyznaczenie terminu na podpisanie umowy na dofinansowanie 

zadania kanalizacji Niemierzyna; zadanie to b ędzie realizowane przez GZGK w 
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Świdwinie; zadanie kanalizacji Dobrowoli i Bystrzyna oraz modernizacja wraz z 
wymianą  urządzeń  oczyszczalni ścieków w Krosinie b ędą  realizowane w 2020 r. 

- dobiegaj ą  końca rozmowy na podpisanie umowy dotycz ącej dofinansowania zadania 
kanalizacji Starego Przybys ławia; zadanie planowane jest do rozpocz ęcia na koniec 
2020r. 

- dobiegaj ą  końca wybory so łeckie; pozostało jeszcze jedno so łectwo Kluczkowo; 
przesunięcie terminu wyborów zwi ązane było głównie z tym, że obiekt gminny 
adaptowany był  do żłobka oraz należało przeprowadzi ć  odświeżenie świetlicy i korytarza 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki pogratulował  wszystkim so łtysom wyboru i zaufania 
społecznego, życzył  dużo siły w realizacji planów i zamierze ń , jak również  wsparcia 
społecznego. 

Zadania realizowane przez Referat O światy, Kultury, Sportu i Zdrowia w bieżącym 
okresie: 

- bieżąca obsługa świetlic gminnych (wynajmy, drobne naprawy) 
- dowóz dzieci z terenu gminy Świdwin do szkó ł  specjalnych oraz pensjonariuszy do SDŚ  

w Klępczewie 
- bieżąca obsługa hali sportowej w Lekowie 
- realizacja funduszy so łeckich 
- pomoc w przygotowaniu „Grantów So łeckich 2019" które sa przyjmowane do ko ńca 

lutego br. 
- rozliczenie dotacji Senior + (remontu pomieszcze ń  świetlicy w Krosinie), 
- przygotowanie wniosku na dofinansowanie funkcjonowania Klubu Senior+ w Krosinie 

(otrzymane dofinansowanie to 26.800 z ł  na realizacj ę  zaj ęć  edukacyjnych, spotkań  ze 
specjalistami, warsztaty umiej ętno ści, warsztaty terapii zaj ęciowej, organizacja 
wyjazdów integracyjnych) 

- przygotowanie wniosku na wymian ę  oświetlenia na sali gimnastycznej w Oparznie w 
ramach zadania „Poprawa i modernizacja infrastruktury sportowej w województwie 
zachodniopomorskim", 

- przygotowanie wniosku w ramach zadania „Ja w internecie" z przeznaczeniem na 
szkolenia i zakup sprz ętu (laptopy i aparat), 

- rozliczenie kontraktu samorz ądowego (jeste śmy po kontroli WUP) 
- przygotowanie projektu Regulaminu wynagradzania nauczycieli obowi ązuj ącego od 

01.09.2019 r. (spotkanie zespo łu roboczego odbędzie się  w dniu 04.03.2019 
przedstawiciele organu prowadz ącego, dyrektorzy szkó ł, związki zawodowe, 
przewodniczący komisji o światy) 

- przygotowanie projektu sieci szkó ł  od 01.09.20 19 r. (projekt jest w opiniowaniu przez 
związki zawodowe i kuratorium o światy) 

- złożono wnioski do Powiatowego Urzędu Pracy o zwrot cz ęści kosztów poniesionych w 
związku z zatrudnieniem osób bezrobotnych 

- przygotowano sprawozdanie z realizacji zada ń  w zakresie osób ukaranych 
- przygotowano wniosek o p łatność  na dokształcanie pracowników m łodocianych 
- organizacja turniejów i zaj ęć  sportowych w hali sportowej w Lekowie, 

- organizacja obozu sportowego dla dzieci z gminy Świdwin w okresie ferii zimowych 
2019 28.01-03.02.2019 

- organizacja wizyty dzieci z gminy partnerskiej z Sanitz w dniach 01-03.02.2019 
- organizacja Mi ędzynarodowego Halowego Turnieju Pi łki Nożnej Dzieci Lekowo 

2019 02.02.2019 



- organizacja Mistrzostw Powiatu w mini pi łce ręcznej chłopców-2 1.02.2019 
- organizacja Halowego Turnieju Pi łki Nożnej o Puchar Wita Gminy Świdwin - 

Lekowo, 24.02.2019 
- organizacja Mistrzostw Cieszeniewa w tenisie sto łowym - Cieszeniewo, 09.02.20 19 r. 
- trwaj ą  przygotowania do Gminnego Dnia So łtysa - Cieszeniewo, 15.03.20 19 r. 
- bieżąca współpraca ze szko łami i świetlicami, 

Zadania realizowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej 
w bieżącym okresie: 

- prowadzone jest postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach zgody na realizacj ę  przedsięwzięcia polegaj ącego budowie elektrowni 
biogazowej o mocy do 1000 kW w obr ębie Przybys ław; Państwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Swidwinie wydal opini ę , że należy przeprowadzi ć  ocenę  oddziaływania 
przedsięwzięcia na środowisko; Regionalna Dyrekcja Ochrony Srodowiska Wydzia ł  
Spraw Terenowych w Koszalinie wyda ła opinię , że nie ma potrzeby przeprowadzenia 
oceny oddziaływania przedsi ęwzięcia na środowisko; aktualnie gmina oczekuje na opini ę  
Wód Polskich 

- ogłoszono zapytanie ofertowe na „Usuwanie barszczu Sosnowskiego z terenu Gminy 
Swidwin - etap II" - oferty mo żna składać  do 1 .03.br.; w marcu zostanie z łożony 
wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska w Szczecinie Delegatury w 
Koszalinie (dofinansowanie w wysoko ści 75%) 

- Referat Rolny, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej przyjmuje wnioski o 
zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju nap ędowego wykorzystywanego do 
produkcji rolnej; do wniosku nale ży dołączyć  faktury za zakup oleju nap ędowego w 
okresie od 01.08 2018 r. do 31.01.2019 r. oraz za świadczenie o posiadanych dużych 
jednostkach przeliczeniowych; do dnia dzisiejszego wp łynęło 200 wniosków do 
rozpatrzenia 

- w dniu 12.02.20 19 r. podpisano akt notarialny na bezprzetargow ą  sprzedaż  lokalu 
mieszkalnego w miejscowo ści Ząbrowo dla najemcy 

- w dniu 28.02.20 19 r. odby ły się  dwa przetargi: na dzierżawę  nieruchomo ści - jest to 
część  działki nr 28/2 (teren spó łdzielni „Kłos" w Smardzku) o powierzchni dzier żawnej 
50 m2  z przeznaczeniem na dzia łalność  handlową  oraz część  działki nr 52 w Krosinie o 
powierzchni dzierżawnej wynoszącej 812 m2  jest to basen przeciwpo żarowy 
dzierżawiony na cele hodowli ryb 

- w dniu 01.03.2019 r. odbył  się  przetarg na dzierżawę  nieruchomo ści; był  to przetarg 
ograniczony dla rolników indywidualnych; wydzier żawiono dwie dzia łki położone w 
Kartlewie o nr ewid. 91 i 93 o łącznej pow. 1,46 ha z przeznaczeniem na dzia łalność  
rolną  

- zlecono dla rzeczoznawcy maj ątkowego wykonanie wyceny nieruchomo ści tj. trzy lokale 
mieszkalne w Rusinowie i budynek gospodarczy w Z ąbrowie; po otrzymaniu wycen 
referat przygotuje projekty uchwa ł  dotyczące sprzedaży tych nieruchomo ści 

- wydawanie postanowie ń  i decyzji dotyczących podziału nieruchomo ści oraz zaświadczeń  
do podziałów rolnych 

- nadawanie numerów porz ądkowych dla nieruchomo ści 
- wydawanie za świadczeń  o przeznaczeniu w planie zagospodarowania przestrzennego 

oraz zaświadczeń  dla właścicieli gruntów 
- wydawanie zezwoleń  na usunięcie drzew i krzewów 
- prowadzenie prac przy remontach, naprawach nawierzchni i bie żącym utrzymaniu dróg 
- informacja: zbiórka wielkogabarytowych odpadów odb ędzie się  6.04.20 19 r. 



PRZERWA  13.32 - 13.37 

Ad. 10. PODJĘCIE UCHWAL 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosi ła Sekretarz 
Gminy Panią  Halinę  Czajkowską  o przedstawienie projektów uchwa ł : 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  zmieniaj ącą  uchwałę  w 
sprawie wyboru metody i ustalenia stawki op łaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 
terenie Gminy Swidwin (tre ść  uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
Uchwala Nr V/35/2019 zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Swidwin zosta ła przyj ęta 
głosami: „za" - 12 głosów, „wstrzymuj ący się" - 1 głos (imienny wykaz g łosowania stanowi 
załącznik nr 6 do protoko łu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  zmieniaj ącą  uchwałę  w 
sprawie Regulaminu utrzymania czysto ści i porządku na terenie Gminy Swidwin (tre ść  uchwały 
stanowi załącznik nr 7 do protoko łu). 
Uchwa ła Nr V/36/2019 zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie Regulaminu utrzymania czysto ści i 
porządku na terenie Gminy Swidwin zosta ła przyj ęta głosami: „za" - 12 g łosów, „wstrzymuj ący 
się" - 1 głos (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protoko łu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie szczegó łowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomo ści i zagospodarowania tych odpadów (tre ść  uchwały stanowi załącznik 
nr 9 do protoko łu). 
Uchwała Nr V137/2019 zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie Regulaminu utrzymania czysto ści i 
porządku na terenie Gminy Swidwin zosta ła przyj ęta głosami: „za" - 12 g łosów, „wstrzymuj ący 
się" - 1 głos (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protoko łu). 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak przedstawi ła uchwałę  zmieniaj ącą  uchwałę  w 
sprawie przyj ęcia Programu usuwania barszczu Sosnowskiego z terenu Gminy Swidwin na lata 
2018-2023 (treść  uchwały stanowi załącznik nr 11 do protoko łu). 
Uchwa ła Nr V/38/2019 zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie przyj ęcia Programu usuwania barszczu 
Sosnowskiego z terenu Gminy Swidwin na lata 2018-2023 zosta ła przyj ęta jednogłośnie 13 
głosami „za" (imienny wykaz g łosowania stanowi załącznik nr 12 do protoko łu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie zmiany uchwa ły 
nr III/25/2018 Rady Gminy Swidwin z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwy ższenia 
kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rz ądowego 
programu „Posi łek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (tre ść  uchwały stanowi załącznik nr 
13 do protoko łu). 
Uchwała Nr V/39/2019 w sprawie zmiany uchwały nr 111/25/20 18 Rady Gminy Swidwin z dnia 
28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia 
w ramach wieloletniego rz ądowego programu „Posi łek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 
została przyj ęta jednogłośnie 13 głosami „za" (imienny wykaz g łosowania stanowi załącznik nr 
14 do protoko łu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działania Wójta Gminy Swidwin (treść  uchwały stanowi załącznik nr 15 do protoko łu). 
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Uchwala Nr V/40/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Wójta Gminy Świdwin 
została przyj ęta jednogło śnie 13 głosami „za" (imienny wykaz g łosowania stanowi załącznik nr 
16 do protokołu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działania So łtysa So łectwa Berkanowo (tre ść  uchwały stanowi załącznik nr 17 do 
protoko łu). 
Uchwa ła Nr V/41/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania So łtysa Sołectwa Berkanowo 
została przyj ęta jednogłośnie 13 głosami „za" (imienny wykaz g łosowania stanowi załącznik nr 
18 do protoko łu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2019 (tre ść  uchwały stanowi załącznik nr 19 
do protokołu). 

Pani Halina Cybul zaproponowała, aby wprowadzi ć  do planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej dodatkowy punkt w I kwartale 2019 r. tj. „Kontrola GOPS w zakresie realizacji 
umowy na dożywianie dzieci w szko łach w roku 2018 i 2019". 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poddała pod głosowanie (poprzez podniesienie 
ręki) poprawkę  wniesioną  przez radną  Halinę  Cybul. 
Poprawka zosta ła przyj ęta głosami: „za" - 12 głosów, „przeciw" 1 - glos. 

Uchwa ła Nr V/42/2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 
rok 2019 została przyj ęta głosami: „za" - 12 głosów, „przeciw" - 1 glos (imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr 20 do protoko łu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie przyznania 
dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. M.B. Wspomo żenia Wiernych w Rusinowie (tre ść  uchwały stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu). 
Uchwa ła Nr V/43/2019 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. M.B. Wspomo żenia 
Wiernych w Rusinowie została przyj ęta jednogłośnie 13 głosami „za" (imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwałę  w sprawie przyznania 
dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Sw. AP. Piotra i Paw ła w Lekowie (tre ść  uchwały stanowi załącznik nr 
23 do protoko łu). 
Uchwa ła Nr V/44/2019 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Sw. AP. Piotra i Paw ła 
w Lekowie została przyj ęta jednogłośnie 13 głosami „za" (imienny wykaz g łosowania stanowi 
załącznik nr 24 do protoko łu). 

Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawi ła uchwałę  w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy na rok 2019 (treść  uchwały stanowi załącznik nr 25 do protoko łu). 
Uchwała Nr V/45/2019 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2019 zosta ła 
przyj ęta jednogło śnie 13 głosami „za" (imienny wykaz g łosowania stanowi załącznik nr 26 do 
protokołu). 
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Ad. 11. WOLNE WNIOSKI 

Pani Agnieszka Tokarska zapytała, w jaki sposób seniorzy mog ą  dostawać  się  na zaj ęcia 
organizowane w Klubie Seniora w Krosinie? Czy mo że jest organizowany jaki ś  transport, bo w 
sołectwie Oparzno są  osoby zainteresowane udzia łem w zaj ęciach? 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiedział , że dotacja na Klub Seniora nie przewiduje 
środków na transport. Op łacane są  jedynie zaj ęcia, natomiast dojazd jest we w łasnym zakresie. 

Pan Jan Kulikowski poinformował , że zwróci ł  się  do niego niepe łnosprawny z terenu Gminy 
Swidwin z pro śbą  o rozpatrzenie mo żliwości dofinansowania basenu, w takiej formie jak to jest 
robione w mie ście, gdzie niepe łnosprawni posiadaj ący orzeczenie o niepe łnosprawno ści maj ą  
jakieś  ulgi. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiedział , że nie wie na czym to polega, by ć  może uchwałą  
rady dofinansowuj ą  to z budżetu miasta. Wójt zobowi ązał  się  sprawdzi ć  jak to funkcjonuje w 
mieście. 

Ad. 12. ZAKOŃCZENIE 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia o godz. 14.25 Przewodnicząca Rady Gminy 
Pani Anna Olejniczak zamknęła obrady V/2019 Sesji Rady Gminy Swidwin. 
Płyta z nagraniem z sesji stanowi integraln ą  część  protoko łu. 

Na tym protokó ł  zakończono. 

Przeodnicząca Rady 

Anń  Olejniczak 

Protokołowała 

Izabela awojska 
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Załączniki: 
1) Lista obecno ści. 
2) Informacja o stanie mienia komunalnego na terenie Gminy Świdwin. 
3) Interpelacja złożona przez Przewodniczącą  Rady Annę  Olejniczak. 
4) List Prezesa Związku Nauczycielstwa Polskiego z dnia 07.02.20 19 r. 
5) Uchwała zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki op łaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Swidwin. 
6) Imienny wykaz głosowania w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki op łaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Świdwin. 
7) Uchwała zmieniająca uchwałę  w sprawie Regulaminu utrzymania czysto ści i porządku na terenie Gminy 

Swidwin. 
8) Imienny wykaz głosowania w sprawie w sprawie Regulaminu utrzymania czysto ści i porządku na terenie 

Gminy Swidwin. 
9) Uchwała w sprawie szczegó łowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od w łaścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
10) Imienny wykaz głosowania w sprawie szczegó łowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od w łaścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
11) Uchwała zmieniaj ąca uchwałę  w sprawie przyj ęcia Programu usuwania barszczu Sosnowskiego z terenu 

Gminy świdwin na lata 20 18-2023. 
12) Imienny wykaz głosowania w sprawie przyj ęcia Programu usuwania barszczu Sosnowskiego z terenu 

Gminy Swidwin na lata 20 18-2023. 
13) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr III/25/20 18 Rady Gminy Swidwin z dnia 28 grudnia 2018 r. w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego 
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 20 19-2023. 

14) Imienny wykaz głosowania w sprawie zmiany uchwa ły nr III/25/20 18 Rady Gminy Swidwin z dnia 28 
grudnia 2018 r. w sprawie podwy ższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

15) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Wójta Gminy Świdwin. 
16) Imienny wykaz głosowania w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Wójta Gminy Świdwin. 
17) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Sołtysa Sołectwa Berkanowo. 
18) Imienny wykaz głosowania w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia łania Sołtysa Sołectwa Berkanowo. 
19) Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 
20) Imienny wykaz głosowania w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 

2019. 
21) Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. M.B. Wspomo żenia Wiernych w Rusinowie. 
22) Imienny wykaz głosowania w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. M.B. Wspomo żenia Wiernych w Rusinowie. 
23) Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Sw. AP. Piotra i Paw ła w Lekowie. 
24) Imienny wykaz głosowania w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. AP. Piotra i Paw ła w Lekowie. 
25) Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
26) Imienny wykaz głosowania w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
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